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Proces - Verbal 
incheiat in ~edinta ordinara a Consiliului General al Municipiului 

Bucure~ti din data de 29.01.2015 

$edinta a avut loc in sala de consiliu de Ia etajul Ill al cladirii 
Primariei Municipiului Bucure~ti, Ia care au participat 47 din cei 53 
consilieri. 

La ~edinta au participat urmatorii: domnul prof. dr. Sorin Mircea 
Oprescu - primar general al municipiului Bucure~ti, domnul Tudor Toma 
- secretar general al municipiului Bucure~ti ~i doamna Georgiana Zamfir 
-director executiv- Directia Asistenta Tehnica ~i Juridic~ . 

Au lost invitati s~ participe directorii din cadrul aparatului de 
specialitate al primarului general al municipiului Bucure~ti ~i mass-media. 

La ~edinta au lost absenti urmatorii: doamna Brailoiu Manuela 
Violeta, domnul CAmpeanu Remus - Catalin, doamna Comanici Ancuta 
- Sorina (motivat), domnul Florescu Drago~ (motivat), domnul Pirvu 
Cosmin Gabriel, ~i domnul Tache Felix. 

Domnul Presedinte de sedinta Anqelescu Ramiro Robert Eduard 
Buna ziua! Bine ati venit Ia ~edinta ordinara a Consiliului General 

al Municipiului Bucure~ti din data de 29.01 .2015. 
Dragi colegi, va rog sa mergeti Ia secretariat ~i sa semnati prezenta 

pentru ca dorim sa incepem ~edinta. 
Cati consilieri sunt prezenti? Rag liderii de grupuri sa i~i indemne 

colegii sa mearga Ia secretariat pentru semnarea prezentei cat mai repede. e Secretariatul, rag sa imi comunicati prezenta. 
Avem o prezenta semnata de 37 de consilieri, dar in sala sunt doar 

cativa consilieri. Hai sa facem o prezenta nominata. Va rog, fiecare dintre 
consilierii prezenti In sala, Ia apelul secretarului general, sa raspunda cu 
prezent ~i va rog domnule secretar, sa consemnati prezenta fiecaruia. 

Domnul Secretar general Tudor Toma 
Bun~ ziua, doamenlor 9i domnilor consiglieri. 

Alexandre - Fontoura L~cramioara - absent 
Angelescu Ramiro- Robert - Eduard - prezent 
Boaja Minica - prezent 
Baloga Catalin - Gheorghe - absen 
Brailoiu Manuela Violeta- absent 
Campeanu Remus - C~t~lin - absent 
Comanescu Mihai - absent 
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Comanici Ancuta - Sorina- absent 
Cretu Simona- absent 
Darabont Alexandru - Dan - prezent 
Deaconescu lonel - Cristina! - prezent 
Dinu Maria- Mirela - prezent 
Draghici Aurelia- Gratiela- prezent 
Fatu Gabriel - absent 
Florescu Drago~ - absent, dar a depus o notificare in atentia domnului 
pre~edinte prin care anunta ca nu va fi prezent astazi 
Georgescu Bogdan - Cristian - absent 
Giugula Mihai - Doru - prezent 
lliescu Catalin - Lucian - prezent 
llina lon - Cosmin - absent 
Manolache Valeriu - Marian - prezent 
Marin $tefanel - Dan - absent 
Margarit Nicolae - Sorin - absent 
Mlhailovici Virginia- prezent 
Mocioaca $tefan Alexandru - absent 
Mustaciosu Vlad - absent 
Naghi Gabriel - prezent 
Neac~u Adrian - absent 
Nlcolae Andrei - absent 
Nicolaescu Marcel - Octavian - prezent 
Nlcolescu Cristina- Elena- prezent 
Olteanu Cristian - Marian- absent 
Panaitescu Horatiu- prezent 
Pirvu Cosmin Gabriel- absent 
Peptan Mihal- prezent 
Peter Alexandrina- absent 
Pieptea Cornel- absent 
Popa Maria- prezent 
Popescu Dorin- absent 
Popescu Eugenia Ana - Maria- absent 
Potera~u Cornel - Constantin- absent 
Radu Richard Vicentiu - absent 
Raicu Mircea - Cristian- absent 
RMulescu $tefan - Crlstian -absent 
Rizoiu Mircea- absent 
Sava loan - Razvan- absent 
Stan lon- prezent 
Stanoi Lucia- absent 

Domnule pre~edinte, voi ' relua \ prezenta pentru ca s-au Tntors 

domnii conrieri. I r· I I ~ ~J' """'_,.---= ~ 
/;/ II ~ .•. , J .~ 



• 

• 

Tache Felix Mihai -absent 
Talau Mihnea - $tefan, va rog sa veniti sa lmi semnati prezenta 

Am sa reiau prezenta. 
Alexandre - Fontoura Lacramioara- prezent 
Angelescu Ramiro- Robert- Eduard - prezent 
Boaja Minica- prezent 
Bologa Catalin - Gheorghe - absent 
Brailoiu Manuela Violeta - absent 
Campeanu Remus- Catalin- absent 
Comanescu Mihai - prezent 
Comanici Ancuta- Sorina- absent 
Cretu Simona- prezent 
Darabont Alexandru - Dan - prezent 
Deaconescu lonel - Cristinel - prezent 
Dinu Maria - Mirela - prezent 
Draghici Aurelia- Gratiela - prezent 
Fatu Gabriel - prezent 
Florescu Drago~ - absent 
Georgescu Bogdan - Cristian, este sau nu este? 
Giugula Mihai - Doru - prezent 
lliescu Catalin -Lucian - prezent 
llina lon - Cosmin - prezent 
Manolache Valeriu - Marian - prezent 
Marin $tefanel - Dan - prezen 
Margarit Nicolae - Sorin - prezent 
Mihailovici Virginia - prezent 
Mocioaca $tefan Alexandru - prezent 
Mustaciosu Vlad - prezent 
Naghi Gabriel - prezent 
Neac~u Adrian - prezent 
Nicolae Andrei - prezent 
Nicolaescu Marcel - Octavian- prezent 
Nicolescu Cristina- Elena- prezent 
Olteanu Cristian - Marian- prezent 
Panaitescu Horatiu - prezent 
Pirvu Cosmin Gabriel - absent 
Peptan Mihai - present 
Peter Alexandrina- prezent 
Pieptea Cornel - prezent 
Popa Maria - prezent 
Popescu Dorin - absent 
Popescu Eugenia Ana - Mari.a- prezent 
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Potera~u Cornel- Constantin - prezent 
Radu Richard Vicentiu - prezent 
Raicu Mircea - Cristian - prezent 
Radulescu $tefan - Cristian - prezent 
Rizoiu Mircea- present 
Sava loan - Razvan - prezent 
Stan lon - prezent 
Stanoi Lucia- prezent 
Tache Felix Mihai - absent 
Talau Mihnea - $tefan - prezent 
Tugurel Marius - Cristian - absent 
Vaduva Silviu - prezent 
Voicu Mihai - prezent 
Zorkoczy Julia- prezen 
Sunt prezenti 41 de consilieri. 
Daca erati de acord sa folosim ~i sistemul de vot, terminam mal repede. 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Va multumim, domnule secretar general. Declar ~edinta deschisa. 

inteleg ca doriti sa luati cuvantul, domnul Pieptea, va rog. 

Domnul Secretar general Tudor Toma 
Suntem in procedura. Am sa dau citire notelor ~i am sa va supun Ia 

vot procesul verbal. 
Prin adresa inregistrata Ia Primaria Municipiului Bucure~ti sub nr. 

1300937/23.01.2014, Ia Cabinet Secretar General sub nr. 
240/6/28.01.2015 ~i Ia OAT J sub nr. 330/28.01.2015 domnul Stanescu 
Emil solicita revocarea Hotararii CGMB nr. 155/2011 privind aprobarea e trecerii unei sectiuni In suprafata de 11050 mp din imobilul - Parcul 
Circului, situat pe Aleea Circului nr. 6, sector 2 din administrarea 
Administratiei Lacuri, Parcuri si Agrement Bucure~ti In administrarea 
Circ& Variete Globus Bucure~ti, solicitand ca aceasta suprafata de teren, 
precum ~i Lacul Circului sa fie administrate de ALPAB. De asemenea 
solicita analizarea In cadrul Comisiei de Ecologie ~~ Protectia Mediului 
din cadrul CGMB a modului In care ALPAB administreaza Parcul ~i Lacul 
Circului. 

Prin adresa inregistrata Ia Primaria Municipiului Bucure~ti -
Directia Asistenta Tehnica ~i Juridica cu nr. 227/23.01.2015, domnul 
Tanase lon Gabriel, reprezentat de Cabinet de Avocatura " Chiuariu & 
Asociatii", a formulat plangere prealabila prin care solicita revocarea 
Hotararii H.C.G.M.B. nr. 287/27.11.201<t privind lncetarea mandatului de 
consil ier al domnului Tanase )on Gabriel ~i\vacantarea unui post de 
consilier din c7dr I Consiliului {3et;~eral al M~ni~,ipiulu i Bucure~ti, pe care 
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o considera nelegala, motivand ca nu a intervenit o situatie de 
incompatibilitate privind mandatul de consilier general 2012-2016. 

In drept, domnul Hnase lon Gabriel i~i intemeiaza plangerea 
prealabila in temeiul dispozitiilor art. 7 alin. (1) din Legea nr. 554/2004 
privind contenciosul administrativ, cu modificarile ~~ completarile 
ulterioare, raportat Ia art. 9 din Legea nr. 393/2004 privind statutul 
ale~ilor locali. 

Prin adresa nr. 120/21.01.2015 inregistrata Ia Prim1irla Municipiului 
Bucure~ti cu nr. 1300700/22.01.2015, 1300703/22.01.2015 ~~ Ia Directia 
Asistenta Tehnica ~~ Juridica cu nr. 222/23.01 .2015 S.C. Dumar 
Construct S.R.L., prin reprezentant legal, Ursuleasa Dumitru, in calitate 
de proprietar al terenului in suprafata de 1000 mp, situ at in Bucure~ti , 
str. Turnu Magurele nr. 12A, sector 4, solicita Primarului General al 
Municipiului Bucure~ti ~~ Consiliului General al Municipiului retragerea 
proiectului de hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - str. 
Turnu Magurele nr. 16-24, sector 4, Bucure~ti, aflat pe ordinea de zi a 
~edlntei ordinare a CGMB din data de 29.01.2015, Ia punctul nr. 37, 
invocand urmatoarele motive: 

termenul de dezbatere publica a fost de doua saptamani; 
lipsa notificarii proprietarilor din vecinatatea adresei din str. Turnu 

Magurele nr. 16-24, sector 4, Bucure~ti, prin mutarea unui drum de 
acces pe proprietatile invecinate, fapt pentru care valoarea proprietatilor 
vecinilor ar scadea foarte mult. 

Facem precizarea ca proiectul de hotarare mal sus mentionat, s-a 
aflat in procedura de dezbatere publica in conformitate cu prevederile 
art. 7 alin. (2) ~i (4) din Legea nr. 52/2003 privind transparenta 
decizionala in administratia publica, din data de 13.10.2014 pana Ia data 
de 24.11.2014, conform anuntului nr. 3306/1/13.10.2014 . 

Proiectul de hotarare prlvind aprobarea Planului Urbanistic Zonal -
str. Turnu Magurele nr. 16-24, sector 4, Bucure~ti, a fost pe ordinea de 
zi a ~edintei ordinare a C.G.M.B. din data de 27.11 .2014, Ia punctul nr. 
56, dar acesta nu a intrunit numarul de voturi necesar adoptarii. 

De asemenea, in adresa contestatarul mentioneaza ca, in cazul, in 
care nu se va da curs acestel solicitari, i~i rezerva dreptul de a apela Ia 
instantele judecatore~ti. 

Prin adresa inregistrata Ia Primaria Municipiului Bucure§ti sub nr. 
1299470/20.01.2015, Ia Cabinet Secretar General sub nr. 
154/6/21.01.2015 ~i Ia Directia Asistenta Tehnica ~~ Juridlca sub nr. 
223/23.01.2015, domnii Mu~at llie, Fartanescu Daniel, Mele~teu Dan ~~ 
ldita Nelu, prin avocat Teodor Panait au formulat plangere prealabila prin 
care solicita: -,- .. 

- anularea actului adrn)nistrativ constand in stabllirea tarlfelor unlce 
de ~nsport taxi de ruin1fe ~n cuantum de 1 ,39 lei/km, in favoarea 
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firmelor dominante pe piata de profil din Municipiul Bucure~ti, cu 
lncalcarea prevederilor art. 49 alin. 11it. d coroborate cu art. 54 din Legea 
nr. 38/2003 privind transportulln regim de taxi ~i de lnchiriere; 

- modificarea tarifului unic de 1 ,39 lei/km conform Normelor 
metodologice aprobate prin Ordinul ANSCR nr. 243/2007; 

- acordarea din bugetul local al U.A.T - Municipiul Bucure~ti catre 
contestatarii a unor sume de bani cu titlul de despagubiri, pe ultimii 3 ani. 

In drept, contestatarii l~i lntemeiaza plangerea prealabila pe 
prevederile art. 7 din Legea nr. 554/2004, privind contenciosul 
administrativ, cu modificarile ~i completarile ulterioare. 

Prin adresa lnregistrata Ia Cabinet Secretar General cu nr. 
211/6/26.01.2015 ~i Ia Directia Asistenta Tehnica ~i Juridica cu nr. 
303/27.01.2015 Consiliul Concurentei a transmis Decizia nr. 
60/22.12.2014 privind posibila lncalcare a Legii nr. 21 /1996 republicata, 
cu modificarile ~i completarile ulterioare, in cadrul prestarii serviciului 
public de alimentare cu energie termica. 
Mentionam ca, adresa poate fi consultata Ia Directia Asistenta Tehnica ~i 
Juridica, et. 4, camera 3. 

Doamnelor ~i domnilor consilieri, va supun Ia vot, procesul verbal 
lncheiat In ~edinta ordinara a Consiliului General al Municipiului 
Bucure~ti din data de 18.12.2014. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, lmpotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Va multumesc. Domnule pre~edinte, va rog. 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Va multumesc, domnule Secretar. Domnul Pieptea, va rog, aveti 

dreptul Ia cuvant ~i dumneavoastra domnule Voicu, daca doriti . 

Domnul Viceprimar Pieptea Cornel 
Va multumesc, domnule pre~edinte, domnule primar, domnule 

secretar, domnule prefect, dragi colegi, In numele grupului PNL, solicit o 
pauza de consultari. Multumesc. 

Domnul Presedinte de sedinta Anqelescu Ramiro Robert Eduard 
Mai dore§te 9i altcineva sa ia cuvantul? Supun votului 

dumneavoastra, propunerea domnului Pieptea. 
Cine este pentru o pauza de 7 minute? majoritate de voturi, 

lmpotriva? 3 voturi, abtineri? 5 voturi. 

" Pattza-
. ' 
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Reluam ~edinta Consiliului General. Sine ati revenit dragi colegi. 
Daca sunt propuneri pentru ordinea de zi, discutii? Domnul Boaja, se 
pregate~te domnul Vaduva, domnul Peptan ~i doamna Nicolescu ~i 
domnul Rizoiu. 

Domnul Consilier Boaja Minica 
Domnilor colegi, avem pe ordinea de zi de azi, trecut proiectul 

bugetului de venituri ~i cheltuieli pe anul 2014 de Ia RATS. Am avut o 
discutie, pentru ca trebuia sa fie un raport de specialitate al celor din 
executivul primariei, am primit o nota informativa, de~i notele acestea 
informative trebuie sa le trimita in alta parte ~i am fi dorit sa avem un 
raport de specialitate. Ce presupune aceasta chestiune, in c~iteva 
cuvinte, ca sa nu va pun rabdarea Ia incercare. Proiectul acesta, noi 
trebuia sa Tl aprobam cam prin martie, maxim aprilie 2014. Peate va 
amintiti ~~ exista pe banda, eu am avut diteva interventii ~i am purtat 
aceasta discutie in urma faptului ca am primit foarte multe sesizari din 
partea Regiei pe care le-am comunicat, le-am discutat in comisia 
noastra, de aceea am avut interventie, pentru ca suntem obligati prin 
lege sa aprobam proiectul bugetului de venituri ~i cheltuieli pe 2014. 
Dan~ii au facut o nota, mi-a dat-o primarul general, tara sa fie pusa Ia 
document. Eu vorbesc despre proiectul bugetului de venituri ~i cheltuieli 
in care entitatea respectiva, in speta RATB-ul, i~i proiecteaza in timp ~i 
spatiu veniturile ~I cheltuielile pe exercitiul financiar 2014 ~i dan~li aici Tmi 
trimit o chestiune legata in viziunea dAn~ilor, de executie, iar noi nu 
putem vorbi Ia o societatea comerciala de executie bugetara ~i aici 
datele sunt corecte, ceea ce spun dan~ii aici, dar ramane ca sa discutam 
aceste chestiuni ~i de aceasta data va promit ca vom discuta toarte 
corect datele care sunt scrise coree! aici, dar nu face obiectul refuzului ~i 
ma surprinde faptul ca primarul general nu poate ~i il rog in momentul de 
fata. directorul general al Directiei Economice sa vina in fata Consiliului 
General sa explice aceasta chestiune, pentru ca s-a creal o confuzie 
totala ~i nu vreau sa pornim de Ia fictiuni sa dam curs liber povestirii ~i de 
acum incolo voi trece ~i voi scrie concret ~i clar ceea ce se intampla. 
Vreau sa vina aici directorul general ~~ sa ea explicatii Ia aceasta nota 
care a dat-o ~i sa spuna: este un refuz sau este o informare, pentru ca 
ceea ce am discutat ieri cu dan~ii, au spus ca vor da un raport de 
specialitate ~~ astazi au facut acest refuz, ceea ce creeaza o confuzie 
extraordinara ~~ Tn randul sindicali~tilor care sunt agitati in cazul RATS
ului ~~ a conducerii, care ~~ ei au problemele lor, dar trebuie discutate 
imediat dupa ce vom trece Ia aprobarea bilantului contabil al raportului 
de profit ~i pierdere ~i a anexelor Ia bilant. Nu confundam cu executia ~~ 
nu contest cifrele care sunt !re_cute aici, legate de subventie ~i de 
investitia care este facuta pe(Sumele care s_unt alocate de Ia bugetul 
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respectiv. Sa vina sa explice pentru ca aceasta modalitate cu care ne 
trateaza §i eu cred ca am fost un tip care am fost foarte elegant cu toata 
lumea, am crezut ca toti oamenii i-am judecat dupa mine !ii am gre§it, 
adica vorbim una In fata §i alte lucruri facem. Va rog domnule Primar 
general, de acum lncolo cand sunt problema legate de aceasta 
chestiune financiar contabila §i de problema economice, va rog sa rna 
chemati !ii pe mine !ii sa nu luati de bune ultimele cuvinte pe care le 
spune un anumit domn care are anumite, nu contest, spun Inca o data, 
aceste cifre, dar o sa le discutam imediat cand se lncheie bilantul 
contabil. 

Domnul Primarb general Sorin Mircea OPRESCU 
Eu vreau sa va lntreb ceva. De ce va enervati? lar chestia cu sa va 

invit, dar nu v-am invitat de atatea ori? Cine v-a dat observatiile astea Ia 
ele ca sa puteti . . . ~i dumneata cand crezi ca le-arn primit, domnul 
Soaja? 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Domnul Savoiu sa se pregateasca §i sa vina sa raspunda Ia 

lntrebari. Domnul viceprimar Darabont, dupa care domnul Voicu, lnteleg 
pe acela~i subiect doriti sa interveniti. Dupa care trecem Ia urmatoarele 
luari de cuvant. 

Domnul Viceprimar Darabont Dan Alexandru 
imi cer scuze colegilor, care erau fnscri§i Ia cuvant, dar este tot 

referitor Ia acel subiect ~i cred ca ar trebui privita aceasta problema ~i din 
perspectiva Consiliului General catre Consiliul de Administratie al RATS. 
Nu il contrazic cu nimic pe domnul consilier, domnul profesor Soaja, dar 
totu§i, sa ne aducem aminte doamnelor ~i domnilor ca pe 04 septembrie 
2014 am ales un Consiliu de Administratie interimar. De atunci s-au 
scurs mai bine de patru luni §i conform Ordonantei nr. 109/2011 privind 
guvernanta corporatista, in baza careia a fost ales acest Consiliu de 
Administratie, pre~edintele Consiliului de Administratie era obligat sa 
vina sa ne prezinte un plan de administrare. Lucrul acesta nu s-a 
intamplat in 2014 §i a~ vrea sa va rog sa fim cu totii de acord, eventual 
prin vot domnule pre~edinte, ca prin grija DAT J-ului, domnul Radu 
Dumitru, pre~edintele Consiliului de Administratie interimar, sa fie invitat 
sa prezinte doua documente care rezulta din lege, din Ordonanta nr. 109 
~i anume, raportul privind executia contractului de mandat pe 2014 
pentru ca dansul a detinut aproape in continuitate functia de pre~edinte 
al Consiliului de Administratie §i al doilea document, planul de 
administrare al RATS pe anul 2b15-:-13e~i rezulta din lege aceasta 
obligatie, cred ca ar fi bine dra fm intari~o.~i printr-un vot al Consiliului 
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General in a~a tel incat OAT J-ut sa poata sa comunice aceasta 
obligativitate. Va multumesc. 

Domnul Presedinte de sedinta Anqelescu Ramiro Robert Eduard 
Va multumesc domnule viceprimar. Directia de specialitate 

comunica printr-o adresa ceea ce ati solicitat dumneavoastra. 
Cred ca mai este pe acela~i subiect, domnul Voicu. Pe alt subiect? 
Pe subiectul RATS mai dore~te cineva sa ia cuvantul? Nu. 
Domnul Voicu, va rog. 

Domnul Consilier Voicu Mihal 
Stimati colegi, domnule Primar general , a~ vrea sa va reamintesc, 

ca i n 2010 ~~ in 2011 , Consiliul a creat o comisie legat de obezitatea 
infantila, comisie din care a facut parte majoritatea . . . de Ia toate 
partidele au fost reprezentanti acolo. Doamna Draghici ~~ doamna Popa 
au fost initiatori ~~ dan~ii impreuna cu noi, in aoest program. lata ca s-a 
anuntat ~~ presa in ultimul timp arata ~~ lnstitutul de Statistica, ca suntem 
alaturi de Bulgaria pe loculi, acolo sensibili, Ia cateva centime, cu 38,6% 
obezitatea infantila. A~ vrea ca proiectul pe care l-am facut ~~ care s-a 
derulat doi ani de zile aici, sa it reluam ~~ este ~~ o invitatie a mea ~~ 
desigur ~~ pentru dumneavoastra, domnule Primar general, sa reluam 
acel proiect ~~ acel program pentru ~coli in ceea ce inseamna initierea 
oopiilor in ceea ce reprezenta hrana sanatoasa ~i ca sa stopam aceasta 
obezitate. Eu pentru data viitoare am sa vin cu un material similar celui 
de acum 4 ani ca sa spun a~a . ~i invit PSD - ul ~i mal ales pe cele doua 
doamne care au lucrat atat de mutt atunci, sa reluam acel program in 
care sa stopam obezitatea infantila in ~coli, Ia copii nu numai in ~coli . Va 
multumesc mutt. 

Doamna Consilier Draqhici Aurelia Gratiela 
Dragi colegi, ~~ eu am salutat ~~ am participat in mandatul trecut Ia 

initierea acestui proiect ~~ derularea lui Tn buna masura, cunosc foarte 
bine ~~ statisticile, nu stam bine deloc Ia capitolul obezitate infantila, 
incidenta se pare ca atinge undeva cota de 40%, ceea ce este foarte 
mutt ~~ este in cre~tere, dar va reamintesc domnule consilier general ca 
acel proiect a fost posibil in parteneriat cu Consiliul General, Directia de 
Sanatate Publica, Directia Generala de Asistenta Sociala ~~ cu sprijin 
financiar prin accesarea Granturilor din fonduri norvegiene. Aici trebuie 
sa vedem cum reu~im sa mai accesam fie fonduri europene, fie fonduri 
norvegiene, pentru ca proiectele s-au derulat Tn ~coli, a fost un proiect de 
succes, copiii, parintii, profesorii in egala_(nasura au fost parte activa Ia 
derularea acestui proiect, numji( -ca in . acest exercitiu financiar, din 
exercitiul financiar 2014-27! f<ifH~. r! europe,ne nu trebuie confundate CU 
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fonduri norvegiene. Poate le putem conexa, poate le putem accesa ~i pe 
unele ~i pe altele. Este o problema de finantare l?i pentru o desfal?urare 
ampla care sa aiba impact Ia nivel de Bucurel?ti, pentru ca a fost un 
proiect pilot nu am avut in vedere toate unitatile ~colare , pentru a putea fi 
un model de succes Ia nivel national, trebuie sa reevaluam posibilitatea 
l?i sa vedem exact care sunt in acest exercitiu nou financiar 2014- 2020 
fondurile alocate pentru acest proiect. El nu s-a oprit, dumneavoastra l?titi 
foarte bine ca inca in unit<W l?COiare prin responsabilizarea cadrelor 
didactice in parteneriat cu parintii inca ele sunt cumva aplicabile l?i Ia 
nivel de Directie Generala de Asistenta Sociala in centrale noastre de 
asistenta timpurie, o componenta importanta pe langa cea de educatie 
exista l?i cea a alimentatiei sanatoase l?i doamna director Cosmina 
Simean l?tiu ca are in vedere ~i eel putin pentru cele 13 centre de 
educatie pe care Primaria Capitalei le-a facut cu fonduri europene, inca 
sunt actiuni care vizeaza acest aspect. Este vorba doar de coordonare, 
sa vedem cumva cum vom reevalua proiectul. Oricum l-am salutat l?i 
oricum il vom sustine ~i prin Comisia de sanatate ~i protectie sociala in 
continuare. 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Multumim doamna Draghici. Domnul Vaduva, va rog. 

Domnul consilier Vaduva Silviu 
Domnule Primar general, stimati colegi, din pacate Ia aproape 3 ani 

de Ia inceperea mandatului suntem in aceea~i situatie ca Ia primele 
!iedinte. respectiv toate proiectele ne ajung mult prea tarziu pentru a le 
studia l?i a le dezbate in comisii, respectiv toate proiectele vin ori cu trei 
zile, cu doua, chiar In ziua in care se desfal?oara !iedinta de Consiliu. Din e pacate, in loc ca situatia sa se normalizeze l?i sa putem sa respectam 
legea sa le avem pe toate cu eel putin cinci zile inainte daca nu cu 
cateva saptamani inainte sa le dezbatem l?i sa ne tinem l?edintele de 
comisii al?a cum trebuie l?i sa putem avea doua sau trei !iedinte de 
comisii in fiecare luna. Suntem PUl?i in situatia de a tine comisii de multe 
ori pentru ca oral?ul sa mearga l?i sa nu intarziem cu nimic activitatea 
executivului, sa tinem comisii chiar in ziua in care se desfal?oara !iedinta 
de Consiliu General. Din pacate in loc ca situatia sa se amelioreze, 
domnule Primar general al?a cum ati spune dumneavoastra, chiar s-a 
cronicizat l?i a devenit o regula. Primele situatii de acest gen pe care 
dumneavoastra le-ati numit pure intamplari au devenit acum o regula. Nu 
cred ca se poate Iuera al?a l?i sa putem fi performanti sa luam cele mai 
bune decizii pentru oral?. Mereu ati y el}).!_ cu tot felul de explicatii l?i cu 
argumente ca sunt urgente, sun~lge; sunt urgente l?i noi am trecut cu 
vederea cu totii indiferent de cytoarpa politica, am tinut comisii in ziua in 
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care se tine ~~ Consiliul General, le-am ~~ votat, ne-am chinuit sa le 
parcurgem cat mai bine ~~ cat mai repede. Cred ca macar acum in 
ceasul al doisprezecelea ar trebui sa va concentrati pe aceasta situatie ~~ 
sa o rezolvati. 0 alta problema pe care doresc sa o semnalez este aceea 
ca Tnca ne aflam In aceasta cladire, nu avem o situatie clara asupra 
perspectival pe care Primaria Capitalei o are asupra acestul lmobil, iar 
de asemenea, lucrarile Ia sediul vechi al Primariei se lungesc ~~ treneaza 
In continuare. Va multumesc. 

Domnul Presedinte Angelescu Ramlro Robert Eduard 
Domnule Primar, aveti cuvantul. 

Domnul Primar general Sorin Mircea OPRESCU 
Domnule consilier general nu aveti dreptate Iii am sa va explic. De 

opt ori modificand Iii tinand cont de parerea de Ia societatea civila pana 
Ia conform legii am a~ezat pe ordinea de zi proiectul de hotarare privind 
aprobarea Strategiei de dezvoltare ~~ functionare a serviciului public de 
salubrizare. De opt ori l-am a~ezat, de opt ori 1-ati discutat in comisii. Ce 
era nou? Era nou micile modificari facute de-a lungul timpului. Atat, pe 
care le cunoa~teti. De opt ori s-a discutat, de ~ase ori proiectul de 
hotarare privind abrogarea hotararii din 23.07.2014 cele care au intrat in 
pachetul de suspendare prin actiunea domnului Prefect ~i aprobarea 
Strategiei de dezvoltare ~i functionare a serviciului public de salubrizare, 
actlvitati de dezinsectie, dezinfectie ~~ deratizare. Dumneavoastra sunteti 
con~tienti ce pericol reprezinta ~obolanii. 0 fi poate vreo indicatie politica 
sa lasati ~obolanii liberi? Va asumati o mare responsabilitate pentru 
aceasta chestiune, ca sa va spun foarte sincer ~i foarte deschis este 
ultima data cand am a~ezat salubrizarea. De acum inainte folositi 
delegarea pe care ati facut-o cand atl facut-o cu totii in ~edinta de 
consiliu ~~ cine nu respecta legea dintre primarii de sector nu au decat sa 
raspunda In fata legii. Restul sunt proiecte care au fost vazute de comisii 
~i am sa ma refer Ia comisiile principale. S-au cerut Ia Fabrica de 
Glucoza, in urma discutiilor nenumarate pe care le-am purtat ca acest 
proiect sa se desparta In doua, faza unu ~~ faza doi. De ce? Din cauza 
litigiilor ~i discutiilor purtate cu proprietarul pamantului de Ia intersectia 
strazilor Fabrica de Glucoza cu Floreasca. Am Jasat-o tocmai ca sa o 
lamureasca, probabil, Directia Nationala Anticoruptie, restul a~a cum ati 
cerut inclusiv parcari, refugii pentru autobuze ~i acestea au fost 
imaginate pe Fabrica de Glucoza. Au redus aproape In proportie de trei 
sferturi, s-a redus spatiul de expropriere, scazand ~~citra. Toate lucrurile 
acestea au fost prezentate d!/ ditre dir.~ctori. Merg mai departe, 
Regulamentul de Organizare ~~ JflJnctionare ai' Cimitirelor ~~ Crematoriilor 
Umane. Dupa o perioada lun;_

1
a_:'dT/ timp baietii de!itepti care au lnsotit 
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intotdeauna, prin prezenta lor, mortul Ia groapa, nu pot sa faca altceva 
decat sa poata sa-l jecmaneasca pe aceia. Este responsabilitatea 
directorului ~~ am atras atentia cu toata ordinea ~i cu toate acestea, au 
cerut modificarea organigramei tocmai pentru a putea schimba lucruri 
care de-a lungul timpului prea putin au mers bine. Altele au mers bine, 
dar acestea in privinta oamenilor ...... Proiectul de expropriere pe Liviu 
Rebreanu l-am introdus in Consiliu de 12 ori, imediat dupa ce a fest 
suspendata hotararea. Nu s-a schimbat nimic. A venit domnul director 
Dedu ~~ le-a prezentat pe toate ~~ acolo unde nu s-a schimbat nimic va 
rog sa intrebati colegii de comisie daca sunteti in aceasta comisie. Ati 
vorbit despre alte proiecte pe care nu le cunoa~teti. Pasajul suprateran 
Mihal Bravu - Splaiul Unirii intra a treia oara Tn ~edinta de consiliu. Este 
un gest mai mult decat formal, domnule consilier general de a trece 
pasajul in administrarea Administratiei Strazilor, care raspunde de treaba 
aceasta. Dupa ciite ~titi proiectul de hotarare de transmitere din 
administrarea Consiliului Local al Sectorului 1 in administrarea 
Consiliului General pe hotarare judecatoreasca definitiva ~i irevocabila a 
intrat de cinci ori Tn comisie, a cincea oara a fest in luna decembrie, 
domnule consilier. Proiectul de hotarare privind darea Tn folosinta 
gratuita Fundatiei Lauder a intrat de patru ori Tn Consiliu. De fiecare data 
ori a fest respins, ori a fest sarit, din lipsa de cvorum. Succesiunile 
vacante care sunt doua aici domnule consilier intra a doua oara, sunt 
succesiuni care tree in administrarea Administratiei Fondului lmobiliar, 
este a treia oara cand intra lista vazuta de dumneavoastra ~i analizata 
bob cu bob a oamenilor care au nevoi sociale deosebite, adica nu au 
case. Comisia a participat, au participat doi sau trei consilieri generali Tn 
aceasta comisie, au fest repartizate. De data aceasta se face vorbire ca 
vor amanunte. Sigur ca trebuie sa vi le prezinte pe toate, dar oamenii 
ace~ti nu au unde sa stea domnule consilier general, oamenii ace~tia 
stau Tn strada. Daca asta reprezinta urgenta cu care noi toti rezolvam 
acest lucru atunci nu avem ce sa vorbim. Ne-am axat intodeuna, v-ati 
axat intodeuna pe o serie intreaga de schimbari din Consiliu General. 

L-am vazut pe stimatui coleg care de patru ori a depus juramantul. 
Era ~i a cincea oara. Ai apucat domnule? Pe ordinea de zi a fost de 
patru ori. Eu vorbesc series, nici nu vreau sa comentez. A~adar, 
domnule consilier general a!i vrea sa va spun ca activitatea s-a mai 

• Tmbunatatit, recunosdind scaderile insa care mal exista. In legatura cu 
Primaria Generala !ii cu aceasta locanta Tn care stam ~titi tot atat de bine 
ca ~~ mine prin informarea pe care v-au facut-o avocatii, ca deja am 
inceput procesul cu proprietarul acestei cladiri, in baza articolului pe care 
nu mai vrea sa il recunoasca, acela c~, chirja a reprezentat !ii reprezinta 
cota din pretul de vanzare al .. . / iar,,Tn legatura cu sediul vechi va 
informez respectuos, ca pro;abil/.'u /trmai trecut de un an ~~ jumatate 
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pe acolo, sa vedeti mai intai care este stadiul lucrMior, daca doriti va iau 
eu de brat ~i mergem impreuna. Care este stadiul lucrarilor? Vara 
aceasta ne mutam. Dar aici raman serviciile. Dupa cum ~titi foarte bine, 
va rog respectuos sa va aduceti aminte ca mi-ati mai pus aceasta 
intrebare de 4420 de ori. De un an de zile nu platim nici un tel de chirie 

Domnul Presedinte Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Daca doriti sa luati cuvantul o sa aveti ocazia. Haideti sa vedem 

mai era Ia cuvant domnul Pieptea, doamna Cristina Nicolescu, domnul 
Peptan ~i domnul Fatu. 

Domnul Viceprimar Pieptea Cornel 
Va multumesc domnule pre~edinte. 0 sa va rog sa Tmi permiteti in 

primul rand sa fac o constatare referitoare Ia cele doua regii aflate in 
subordinea Consiliului General. fn data de 04.09.2014 au fost numite 
Consilii de administratis interimare Ia cele doua companii. A~a cum a 
spus ~i domnul viceprimar Darabont, Tn termen de 90 de zile, fiecare din 
aceste consilii fde administratis ar fi trebuit sa prezinte Consiliului 
General un plan de administrare. Legea, mai precis Ordonanta privind 
guvernarea corporative precizeaza foarte clar ce se intampla in aceasta 
situatie. In cazul in care in termen de 90 de zile consiliile de administratie 
nu depun planul de administrare membrii acestor consilii i~i pierd 
calitatea, mandatul incetand imediat. In aceste conditii grupul PNL va 
initia o ~edinta de consiliu extraordinara in care sa dezbatem aceste 
subiecte RATB-ul ~i RADET-ul, sa vedem care este stadiul realizarii 
indicatorilor propu~i Ia aceste institutii ~i vom decide in consecinta. 

Totodata, referitor Ia ce a spus domnul Primar sa imi permit sa fac 
cateva comentarii. fn primul rand, referitor Ia strategia de salubrizare, 
dezvoltare ~i functionare pe termen mediu ~i lung a serviciului public de 
salubrizare in Municipiul Bucure~ti. Domnule Primar este prima oara 
cand este pe ordinea de zi de~i conform legii ar fi trebuit prezentate din 
luna septembrie, anul trecut pe finalul sesiunii parlamentare s-a adoptat 
Legea 99, care modifica Legea 101 , in care se precizau termene foarte 
clare. Aceta ar fi fost un moment in care sa o aduceti Ia cuno~tinta ~i 
consilierilor generali chiar daca ulterior parcurgea ~i alte etape, respectiv, 
de dezbatere publica 30 de zile, toate celelalte consultari ~i de 
modificare conform observatiilor propuse. Ce a fost pe ordinea de zi Tntr
adevar a fost Strategia de salubrizare a activitatii de dezinsectie, 
dezinfeqie ~i deratizare. insa eu sunt convins ca dumneavoastra faceti 
deosebirea Tntre cele doua. Una ,S!int~e- ele_, intr-adevar a fost de mai 
multe ori ~i chiar daca grupul PNL a' votahacea propunere pe care 
dumneavoastra ati Tnai']}at-o ct_syrului General nu a trecut. Referitor Ia 
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Fabrica de Glucoza proiectul a fost de mai multe ori pe ordinea de zi, 
valoare totala a exproprierilor, in urma solicitarilor consilierilor generali s
a redus semnificativ aici, al?a cum probabil l?titl exista inca o problema 
intrucAt culoarul de expropriere initial era mult mai mare, prin decizia de 
a reduce acest culoar de expropriere, practic unii dintre expropriati nu 
vor mai primi sumele respective, insa in acest interval de timp, din urma 
cu patru, cinci ani, ei nu au avut voie sa construiasca pe acele terenuri. 
Noi dorim sa clarificam foarte bine aceste aspecte pentru a evita cazurile 
de despagubiri ~~ mai ales pentru a ne pune pe noi consllierii generali in 
situatii de genul celor prin care recent am !recut fiind nevoiti sa platim 
amenzi sau alte despagubiri. Am sa mai fac referire Ia diteva dintre 
proiectele pe care le-ati pomenit, Ia cimitire. Proiectul cu modificarea 
Organigramei Ia cimitire, Ia tel ca ~~ celelalte proiecte de pe ordinea de zi 
ar fi trebuit aduse Ia cuno~tinta Consiliului General inainte de data 
desfa~urarii ~edintei, cu cinci zile. Asta prevede legea. Nu este un moft 
al consilierilor generali sau al altcuiva. Ynsa pentru a le putea studia cu 
atentie ~~ dezbate avem nevoie de proiecte in termenul in care este 
prevazut de lege. Asta pentru nu a mai mentiona ca in Regulament 
termenul este mai mare de cinci zile. Referitor Ia acea concesiune 
gratuita pentru un teren de sport, optiunile noastre sunt diferite, daca era 
un teren de sport de utilitate publica, pe domeniul public, probabil ca am 
fi adoptat deja proiectul insa in forma prezentata majoritatea nu a agreat 
aceasta varianta de proiect. Referitor Ia succesiuni au fost aprobate in 
general, poate exista unul sau doua proiecte unde sa fi fost puncta de 
vedere diferite, insa din cunol?tintele mele, ~i o sa verific aici, insa sunt 
convins ca am dreptate, majorltatea succesiunilor au !recut. Referitor Ia 
casele sociale intrucAt spuneti ca apar des pe ordinea de zi. Este o 
prevedere legala conform legii lista solicitantilor se actualizeaza in 
fiecare an .Acesta este motivul pentru care se dezbat aceste chestiuni, 
iar Ia lista respectiva, in urma discutiilor din comisii, s-au solicitat date 
suplimentare. Dar dorim sa ~tim in mod clar cate imobile exista, daca 
exista, dorim sa ~tim solicitantii Ia ce categorie de imobil se incadreaza, 
intre cat ~i cat ca suprafata ocupata. Au fost cateva precizari referitoare 
Ia afirmatiile pe care le-ati facut dvs. Eu va pot spune cu siguranta ca 
atata timp cat nu se vor respecta prevederlle legale, acelea de a 
prezenta proiectul cu 5 zile inainte de desfa§urarea §edintei Consiliului 
General, nu vom accepta ca acele proiecte sa fie pe ordinea de zi. 
Astazi, cu exceptia P.U.Z.-urilor, unele fiind vechi de dttiva ani, 
majoritatea proiectelor nu indeplinesc aceasta cerinta prevazuta de lege 
~i de aceea grupul Partidului National iberal nu va vota ordinea de zi. 

Va multumesc! 
\ 
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Domnul Primar general Sorin Mircea Oprescu 
Domnule consilier, haideti s~ punem adevarul Tn drepturi istorice 

pentru ca ati facut, ati vorbit, ... nu, nu .. . eu, cand am prezentat pentru 
prima dat~ proiectul Fabrica de Glucoza in urm~ cu 2 ani de zile, am 
facut vorbire despre faptul c~ este prezentat intr-o forma cu exproprierlle 
reduse. V~ rog sa va aduceti aminte ~~ s~ spuneti corect aiel, tuturor 
colegilor, c~ de eel putin 3-4 ori au intrat aiel, abrogarea Hotararii din 
2006, din 2007, a Consiliului ~~ reformularea acestui lucru. Aeformularea 
pentru c~ de trotuare de 5m eram s~tul. $1 nu aveam nici posibilitatea de 
a putea s~ acord aceste exproprieri. In legatur~ cu discutia ca cer daune, 
nu au ce s~ cear~ pentru c~. dup~ cate ~titi, exproprierile se fac pe baza 
grilei notarilor publici. Deci, aici nu avem ce sa purtam discutii. Sigur ca 
nu e fraier cine cere. Fraier cine d~. A~adar, aiel lucrurile exact a~a au 
stat: au fost discutii respinse de 2 ori pentru ca nu mal avem 4 culoare ~~ 
avem 2 culoare in sens rutier, despMite Ia mijloc, ca sa poata sa las~ 
oamenii aceia din cartier ~i . sigur, a~teptand autostrada Bucure~ti -
Ploie~ti, care se deschide vizavi de Petricani. A~a c~. in leg~tura cu ... 
eram curios s~ vM daca punctati ~i pe Liviu Aebreanu, pe A 1, in partea 
aceasta unde pamanturile . . . domnul consilier care are pamanturile 
respective imi transmite ca nu le-a intabulat ... pal, domnul Deaconescu. 
A venit ast~zi ~i mi-a transmis ... v~ rog respectuos, este un act legal, eu 
nu am facut nici un comentariu asupra ... ~~ imi trans mite c~ inca nu le-a 
intabulat, dar sigur ca da, ating ~~ p~manturile pe care dansul le-a 
cumparat acolo ... Pot sa termin ~~ eu?! Atunci, v~ rog s~ rna iertati: 
astazi a urcat Ia mine de Ia Patrimoniu ~~ mi-a explicat cu lux de 
amanunte ca mal este o bucat~ de teren ~i ca ati rugat s~ le intabulati. 
Asta e tot! Nu au ... tara nici un tel de ... Deci, nu e nimic ilegal, nu e 
nimic ... eu doar am explicat aici ca s~ ne intelegem . 

Domnul Presedinte Angelescu Aamiro Robert Eduard 
Bun, dar domnule primar general, dac~ tot ati f~cut ... domnule 

consilier general Deaconescu, explicati situatia, ca sa nu r~mana ... 

Domnul Consilier Deaconescu lone! Cristinel 
Domnule primar, referitor Ia situatia din Virtutii ... este urmatoarea: 

proiectul s-a refiicut acum o siiptiimana ... a fost refacut proiectul, ne-a 
fost facut public saptamana aceasta, da?! Avocatii Prim~riei Capitalei 
aveau obligatia, dac~ au refacut proiectul sa verifice .... daca pe acest 
proiect nou facut, nu cumva exista ~~ un alt teren nou intabulat. Nu este 
problema mea c~ ei nu ~i-au facut treaba. In momentul in care am vazut 
proiectul, in discutia cu domnul De~am discutat ca exista intabulari 
pentru ca a aparut o alta brete~care-in-''proiectul vechi nu era. Acesta 
este singurul motiv. S-a ;nodificat proiectul.\ Aeferitor Ia problema 
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aceastao Eu oricum rna abtin Ia vot ~~ nu am nicio problema cu proiectul 
de altfel, dar era o problema de legalitate a faptului ca nu au verificat. 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Multumim pentru precizari, stimate colego Daca mai doriti sa 

adaugati cevao 
Haideti domnul Savoiu, dati-ne dreptul Ia replica referitor Ia ce a 

punctat domnul pre~edinte al comisiei economice, domnul Boajao 

Domnul Director Vasile Savoiu 
Trebuie sa dau un drept Ia replica pentru ca nu am fost aici, am 

fost Ia Finante. dar daca va referiti Ia bugetul RATB-ului .. o deci ne 
referim Ia bugetul RATB-ului. Problema este a~a: bugetul de stat s-a 
inchis pe data de 12 ianuarieo Noi suntem parte cu bugetul Bucure~ti
ului, deci inclusiv cu bugetul RATB-ului care este parte Tn bugetul 
municipal din bugetul de stat. Deci scuzati expresia vulgara "mortul de Ia 
groapa nu se mai dezgroapa"o Pe anul acesta dumneavoastra sunteti 
chemati daca vreti sa aprobati acest buget, sa recunoa~teti ca RATB-ul 
are asupra municipalitatii un tel de drept de creanta. numlt pierdere 
contabila de vreo 46 milioane de lei. Dreptul acesta se constituie a~a 
printr-o 0 0 0 pai ca sa va spun a~a : in anul 2013, pe baza unei scheme 
care s-a repetat ~~ in 2014, dan~ii au facut cheltuieli mai mari decat 
venituri in luna decembrie: pore, vaca, nu ~tiu ce a fost acolo 0 0 0 22 de 
milioane in 2013, restul pana Ia 46 de milioane in 2014 ~~ acum cumva 
vor sa imi forteze mana pe u~a din dos, sa accept ca bugetul pe care 
dumneavoastra 1-ati aprobat in aprilie, trebuie corectat cu aceasta suma 
de 46 milioane, care o parte sunt din 2013, iar sunt drepturi prescrise ~i o 
parte sunt ce s-a Tntamplat Ia sfar~i tul lui 2014 acoloo Ce s-o fi Tntamplat 
nu ~tiu, pentru ca noi nu avem acolo cum sa ~tim cum se cheltuiesc 
banii. Ele sunt o pozitie Tn buget, se cheama "pierderi contabile", ceo fi 
aia nu !?tim, daca exista profituri cantabile, pierderi cantabile, astea sunt 
notiuni inventate ad hoc, notiuni pe care Ministerul Finantelor ar trebui sa 
se pronunte asupra lor, dar nu am avut timp sa ne ocupam de partea de 
metodologieo Deci, pe fond daca recunoa!?teti aceste 46,7 milioane care 
sunt in plus fata de subventia pe care tot dumneavoastra ati acordat-o in 
aprilie, ~~ pe care noi am pl~tit-o, mai putin 10 milioane care figureaza Ia 
noi pe datorii !?i o sa le platim luna aceasta, nu le-arn putut plati Tn 
decembrie, tehnic vorbind, rectificarea de buget a fost pe 18 decembrie 
!?i ultima zi de plati a fost pe 21 decembrie, deci in 3 zile nu am apucat 
sa o platimo De Ia 10 milioane Ia 596 n~t o problemc\10 Deci, din 
punctul meu de vedere, pana nu cerc~t~:~((cauza acestei depa!?iri, ca or 
veni din trecut 22 de milioane, ca o v nt. din·trecut ~i ~e anul trecut pan a 
Ia 46,7 milioane .... o, parp mea a(fio s<f-nu luaml o decizie politicao 
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Decizia politica, chiar daca o luati, ea tehnic nu se poate executa. Deci 
aceasta hotarare nu se mai poate indeplini tehnic in forma in care ar fi 
sa zicem prin compararea implicita a calor doua bugete. Ar lnsemna sa 
reveniti pe bugetul municipiului Bucure!?ti post factum, adica dupa 
lncheierea acestula, care, va repet, a avut loc pe data de 12 ianuarie, 
s-au facut schimburile de solduri, bugetul statului este inchis, este baza 
de negociere cu FMI-ul, acum cand vorbim noi. Nu mai poti sa revi in 
anul 2015 sa aprobi o proiectie, pentru ca bugetul este o proiectie din 
2014. Poti sa aprobi o executie. Asta le-arn propus ~~ colegilor de Ia 
RATB. Domnule, daca vreti sa va aprobe ceva, sa va aprobe executia lui 
2014, asta da, sa zicem, de~i nu este atributul Consiliului ca sa aveti voi 
un contort psihic, altceva nu le da, bani proaspeti nu le baga in buzunar. 
Deci daca dumneavoastra vreti sa aprobati. perfect, o aprobati. nu ~tiu 
care este consecinta. Trebuie sa intrebam Ia finante, nu cred ca cineva 
mai desface bugetul de stat sa II refaca, pentru ca s-a inchis. Doi, nici nu 
pot sa rna inregistrez cu un drept de creanta pentru ca eu daca recunosc 
ca datorez RATB-ului 46,7 milioane, ar trebui sa ies pe bugetul de stat, 
sa il dau in judecata ca el nu mi-a dat cotele. 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Domnul director, stati putin ca induceti In eroare Consiliul General. 

Domnul Director Vasile Savoiu 
Asta este parerea dumneavoastra. 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Nu, nu. Parerea mea este foarte sigura, pentru ca dumneavoastra 

~titi foarte bine ca este Ordonanta 26/2013 .... Domnule director, nu ne 
aburiti aici. Deci ~titi foarte bine ca exista aceasta ordonanta. in care Ia 
art. 4 se prevede ca bugetele acestor operatori sa fie aprobate de catre 
Consiliul General. Dumneavoastra ati blocat cumva documentele, 
Tnteleg, in directie acolo, de au ajuns atat de tc~rziu. Pentru ca cei de Ia 
R.A.T.B. au facut adrese tot anul 2014 referitor Ia acest subiect. 
Explicati-ne chestiunea aceasta. Nu ne spuneti ca nu exista nici un 
impact datorita faptului ca aprobam sau nu aprobam o hotarare de 
Consiliu. $i o sli il rog ~~ pe domnul pre~edinte Boaja, pentru ca 
dumneavoastra veniti a~a. cu o avalan~a de informatii, dar pre~edintele 
comisiei economice a avut un alt punct de vedere referitor Ia ce spuneti 
dumneavoastra. Va rog sa fiti succint, sa incheiati, dupa care o sa il rog 
pe domnul pre~edinte, pentru a inchide .s\.!Qiectul, sa clarifice lucrurile, ~~ 
eu zic ca ar trebui actionat in consecilil\<~f~;"Pe.vtru ca nu se poate lasa 

situatia in coada de pe~te toth··· :~ ,- -- : \ ' 
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Domnul Director Savoiu Vasile- Directia Buget 
Deci legea organica care reglementeaza bugetul, ordonantele sunt 

lucruri de nuante. este 273/2006. in 273 se spun doua lucruri 
fundamentale: bugetul incepe pe 1 ianuarie ~i se termina pe 31 
decembrie. Ca executie. Ca proiectie, el ramane o frumoasa gfmdire pe 
care o adoptam ca o linie directoare in martie, in februarie, in octombrie, 
in aprilie, cand vreti dumneavoastra, dar executia lui se termina pe 31 
decembrie. Punct. Bugetul este ceva ce dureaza un an. Dupa 1 ianuarie 
incepe alt buget, alt an. S-a terminat cu trecutul. Cu cateva exceptii, 
fondul de rezerva ~i alte pozitii care .. . 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Nu discutam despre .. . deci dumneavoastra ati dus discutia intr-o 

zona unde nu am dus-o noi. 

Domnul Director Savoiu Vasile - Directia Buget 
Orice fel de institutie publica ... 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Discutam despre bugetul acestei regii .. . subiectul ... proiectul de 

hotarare este bugetul Regiei Autonome de Transport Bucure!?ti, 

Domnul Director Savoiu Vasile- Directia Buget 
Dumneavoastra puteti cere o opinie independenta. Eu va 

povestesc sau va spun, in mod clar: legea, pentru orice tel de institutie 
publica, este 273. 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard e Cu alte cuvinte, Ordonanta 26/2013 nu vi se aplica 
dumneavoastra. 

Domnul Director Savoiu Vasile - Directia Buget 
Nu, Ordonanta 273 introduce o corectie metodologica. 

Metodologica, da? $i spune a~a: domnule, sumele se prevad, sigur ca 
ele pot sa fie neplati Ia sfar!?itul anului, admit ca avem o neplata de 1 o 
milioane pentru ca a survenit corectia tarziu !li tehnic nu s-a mal putut 
face, dar nu 46, da? Acum, aprobarea bugetului unei institutii 
subordonate se face in felul urmator: fie inainte, ~~ atunci este parte a 
bugetului capitalei, fie dupa. Ma lasatl sa va explic? Ca parca mi-atl pus 
o intrebare, da? Deci, din punctul meu de vedere, bugetul RATB-ului, 
care se bazeaza 96% pe subventia de Ia mine, trebuie aprobat dupa 

' ' bugetul general. Pentru ca aceasta -este ~ Cifra mare directoare in jurul 
careia i!?i construie~te bugzl. De '"'i, daca eu in aprilie 23, am aprobat 
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bugetul, inseamn~ c~ el, in aprilie 24, poata s~ vina cu buget nou. Toate 
propunerile de buget cu care a venit RATB-ul, dup~ data aprobarii 
bugetului capitalei, cuprind sume variabile, de Ia 1 00 Ia 300 de milioane 
in plus, acum v~d ca ultima este cu 46,7. De ce, nu §tiu, ca difer~. Dac~ 
dumneavoastr~ luati istoria propunerilor RATB-ului, nici ele nu sunt 
foarte ...... Ezit~. tot timpul ezi t~. Deci, ei merg pe principiul, care e total 
antieconomic, domnule, am nevoie de banii a§tia. li tree in buget, §i voi 
vedea eu cum ii cheltuiesc. Deci, haideti sa mergem undeva unde e mai 
just pentru dumneavoastra care sunteti p~rintii capitalei, duceti-va Ia 
cauzele acestei atitudlni. Cauzele acestei atitudini sunt neeconomice. 
Deci ~Ia intdi cheltuie§te l?i pe urma vrea sa justifice ce a cheltuit. Pai 
fratilor, asta o fi ce trebuie, asta e grija pentru banul public? Deci eu, 
decc'H sa cheltulesc atdta energie pentru a adopta o chestie care nu va 
avea nici un viitor. mai bine m-a§ duce Ia cauze. Aveti studiul pe care 1-a 
facut profesorul ... eel care a fost §i viceprimar, de Ia ASE, a avut o 
echip~ de Ia ASE, 1-a prezentat de acolo de unde trebuie inceput~ 
analiza acestui buget, nu de Ia aprobarea unui buget inchis, postfactum. 
Dumneavoastr~ nu puteti aproba o proieqie dupa ce s-a terminal anul. 
Putetl discuta despre bugetul anului 2015, despre bugetul pe inca trei 
ani, ca a§a se prevede in lege, ca trebuie sa faci in viitor anul acesta cu 
inca trei ani, dar nu despre anul trecut. Este: 1. Absurd, 2. Tehnic 
inaplicabil. 

Domnul Presedinte de sedinta Anqelescu Ramiro Robert Eduard 
Multumim, domnule Savoiu. 
Domnule profesor Boaja, va rog. Aveti cinci minute in care sa 

reglementam situatia. 
Domnule Savoiu, ramaneti i n sala . 

Domnul Consilier Boaja Minica 
Multumesc §i sa fiti foarte atent Ia ce va spun acum. 
Noi am avut discutia ieri §i vad ca tineti in continuare §i 

dezinformati primarul general. Eu niciodata nu l-am condamnat ca este 
de rea credint~ sau ca este un om care nu . . . Dumneavoastra ori nu 
pricepeti, ori nu intelegeti ori sunteti de rea credlnta. 

Prima chestiune: v-am spus c~ motivul, !ii din punctul meu de 
vedere va spun ca nu exista nicio chestie ascunsa .. . ce tot dati aici cu 
sumele de bani, ca trebuie sa le validam noi in Consiliul General. V-am 
spus ca trebuie sa aprobam proiectla pe 2014 §i incurci executia cu 
bilantul contabil §i cu contul de profit §i pierdere §i anexele Ia bilant. Ma 
pui in situatia sa folosesc ni§te termeni pe care cu mare greutate ma 
abtin sa ii spun aici. De aj;ce ii_reer pmnarului general, Ia asttel de 
discu\11. sA lim ;mpreunA. Deci •?fiirA aprobAm noi, Consiliul General, 
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ca ne obliga aceast~ chestiune. Nu este vorba de nicio suma. Aici se 
vede c~ este chestiunea care te framanta. $i subsidiar, acestei chestiuni 
... Acele creante ... 2015 .. . nu au legiUura cu propunerea pe care am 
facut-o noi de aprobare a bugetului. Bugetul este proiectia In timp ~~ 
spatiu pe un an. li dai ca s-a lncheiat. Bilantul contabil ~~ contul de profit 
~~ pierdere al unei societati comerciale se conduce dupa Legea 31 a 
societatilor comerciale, da? Noi trebuie sa depunem bilantul in luna mai. 
Toata chestia asta care este sustinuta aici, toata teoria asta, se va 
judeca dupa ce noi vom da aprobarea in plenul Consiliului General al 
acestor sume, legate de acele creante, pe doua mii .. $i aceasta 
chestiune v-am ~~ explicat-e ieri. Ca aceasta va constitui un litigiu. Pentru 
ca exista hotarari ~i in 2013, ~i in 2014, ale Consiliului General, in care 
se ... 

e Domnul Director Savoiu Vasile - Directia Buqet 
intre cine ~~ cine litigiu? intre o subordonata ~i omul care o 

finanteaza? 

• 

Domnul Consilier Boaja Minica 
Dragul meu . . . domnule, dumneata nu dai lectii, te rog frumos. 

Asculta-ma ~i pe mine. Lasa-ma cu Ministerul Finantelor, ca dumneata 
vorbe~ti numai de executie bugetara, tara sa intelegi ca aici exista alte 
reglementM legale. Nu are legatura ceea ce ai spus aici cu nicio suma. 
Am spus mai devreme ca sunt de acord cu toate sumele respective. 
Domnule, eu niciodat~ nu o sa fiu de acord sa ... o creanta de 46 nu are 
cum ... aceea este o pierdere a lor care se vor lnreglstra cu ea. $i este a 
lor. Nu are cum sa nu se discute in proiectie despre ... sa o bagam Ia 
primarie, domnule . . . asta 1-ati dezinformat pe primarul general. Nu 
aprobam chestia asta, domnule, dumneata nu intelegi, inseamna ca 
profesional e~ti dep~~it. Va rog sa ma intelegeti, domnule primar 
general, ca a~tia sunt oamenii pe care ii aveti in subordine, ce s~ va fac? 
$i daca am ajuns in aceasta situatie ... deci nu este vorba de nicio 
sum a, domnule. Aceste sume ... Nu e vorba, domnule, deci dumneata ai 
discutat, probabil, despre asta cu directoarea de Ia RATB. Nu are 
legatura bilantul, domnule. Nu are legatura, aia este executie, mal omule 
... bilantul nu s-a Tncheiat. Deci va spun ca ... 

Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

Domnule, stati ca o lamurim acum. 
Domnule consilier general ... lasa, domnule, ca ~tiu ce este, ~tiu 

mai bine ca matale. f. · 
r 
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Domnule consilier general ... domnule, ajungem Ia ordinea de zi, il 
retragem, ne a~ezam toti Ia masa ~i discutam, pentru ca schimbul acesta 
de ... nu duce Ia nimic. 

Nu vreau sa te enervezi, cum nu vreau sa se enerveze nici mo~ 
Savolu, deci ne pierdem timpul. 

Eu ~tiu de unde vine pierderea asta. Pierderea asta vine ca ... am 
dat Ia ANAF 37 de milioane ~i platim ~~ hai baieti, platiti voi ~i ... bla, bla, 
bla. Asta este altceva. 

Domnul Consilier Boaja Minica 
Nu are legatura cu ce am propus noi sa aprobam, noi suntem 

obligati prin lege, acest proiect . . . urmeaza, va spun, In martie sau 
Tnainte sa depuna ei bilantul contabil. sa intram pe aceasta dezbatere. 
Atunci eu nu voi fi de acord cu aceste sume. Sa fie foarte clar . 

Domnul Sarin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

Este verba de bugetul pe 2015. Bun. In regula. Haideti clJ ... 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Multumesc, domnule profesor, domnule primar general. Domnule 

Savoiu, lntr-un minut lnchideti ~i dumneavoastra subiectul ~i gata. 
Haideti. 

Domnul Director Savoiu Vasile - Directia Buqet 
Domnule, daca vreti sa facem experimente pe legea romana, 

facem a~a. Dumneavoastra aprobati aceasta hotarare, dar aprobati ~i 
rectificarea bugetului capitalei ca proiect. Deci suntem in 31 decembrie 

Domnul Sarin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

Ma, tu le dai idei? 

Domnul Director Savoiu Vasile - Directia Buget 
Fac a~a. fac a~a. nu. Dupi!rl care incerci!rlm sa mergem Ia finante sa 

ne accepte aceasta rectificare. 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Sine, domnule Savoiu, dar sa veniti ... 0 sa va rugam frumos ... 

facem acest lucru Ia sugestia dumneavoastrlJ, dar va rog sa veniti cu 
raportul de specialitate, semnat de d'umneavoastra ~i asumat de directia 
dumneavoastra. 

x= ~· 
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Domnul Director Savoiu Vasile- Directia Buget 
Raport de specialitate ... 

Domnul Presedinte de sedinta Anqelescu Ramiro Robert Eduard 
Atunci va rog sa nu mal veniti cu sugestii. 
in regula. Bun. 
Mal erau inscri!ii Ia cuvant domnul Peptan !ii doamna Nicolescu. $i 

se pregate!ite ~~ domnul Rizoiu. Nu mai doriti? Bun. 

Doamna Consilier Nicolescu Cristina Elena 
Buna ziua. 
A!i dori sa ii adresez o intrebare domnului secretar general, pentru 

clarificarea ... sau juridicului, sau !ii. !ii. Pentru clarificarea unor aspecte 
legate de exproprierea imobilelor pe amplasamentul Fabricii de Glucoza . 
in anul 2013 a lost adus Ia cuno!itinta. printr-un proiect de hotarare, ca 
legea privind exproprierea pentru cauza de utilitate publica a suferit 
modificari, fiind Ia ace I moment valabila Legea nr. 255/201 o. ~i ni se 
aduce Ia cuno~tinta ca utilitatea publica a incetat de drept. in opinia mea, 
consider ca Tn acel moment trebuia sa existe un proiect de hotarare care 
sa faca trimitere Ia cealalta lege, Legea nr. 33/1994, republicata Tn 2011, 
privind exproprierea pentru cauza de utilitate publica, conform careia 
trebuia sa declaram cauza de utilitate publica acelei zone. Sper ca ma 
lac inteleasa. in acest moment eu nu regasesc un proiect de hotarare 
asumat de catre noi, prin care am declarat cauza de utilitate publica 
Fabrica de Glucoza, ~i nici nu !iliu daca este o astfel de declaratie, emisa 
de Consiliul General ~i pentru celelalte exproprieri, Rebreanu, Ciurel, 
~.a.m.d. Am studiat diferite cazuri ajunse Tn instanta. diferite proiecte de 
consiliu local, care nu aveau aceasta declaratie de utilitate publica ~i 
care, conform unor prevederi legale, pot fi, se pot constitui in cauze de 
admisibilitate pentru sesizarea instantei de judecata. Concret, daca nu 
avem declarata utilitate publica pentru acea zona, nu putem sa demaram 
procedurile celelalte pentru expropriere. Adica Indicator! ... ~tiu eu ... 
care este suma pe care le-o acordam ... transferul ~ .a.m. d. in acest sens 
trebuia constituita o comisie, in baza unei hotarari de guvern, nr. 
583/1994, Regulamentului privind procedura de lucru a comisiilor pentru 
efectuarea cercet~rii prealabile in vederea declararii utilitatii publice 
pentru lucrM de lnteres national sau de interes local. Daca puteti sa ne 
sprijiniti. sa clarificam acest aspect. Trebuia sau nu trebuia, exista sau nu 
exista, o asumare a consiliului general, pentru aceste lucrari de 
expropriere. Multumesc. 

-
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Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

Pana Ia domnul secretar, sa imi dea voie sa ii raspund doamnei 
asupra a ceea ce litiu. 

S-a dat o hotarare ca este utilitate publica, in 2007, pe vremea 
domnului Videanu. in 2008-2009 nu s-a intamplat absolut nimic, din 
2010 am inceput sa . . . moment in care s-a terminat liOseaua ... 
Autostrada Bucure~ti-Pioie~ti lii, in sfar~it, Ministerul Transporturilor a 
hotarat ca acolo intra autostrada. in zona Petricani, vizavi de ... noi am 
avut trei strazi trecute pe hotararea consiliului. Am avut Pipera de 
rezolvat cu pasaj peste Barbu Vacarescu, am avut Fabrica de Glucoza ~i 
a treia ... va spune domnul Dedu imediat. Dimitrie Pompei. Ca sa putem 
sa il scoatem pe oamenii aceia de acolo, din cartier, Ia propriu sau sa 
putem sa deschidem sa vina Ia serviciu, 4800 de angajati, erau atunci. 
Bun. Am terminat cu Pipera, au stabilit a~tia cum vine autostrada, unde 
se termina ~i se termina in a§tia trei dinti de pieptene. $i atunci ne-am 
luat cu Fabrica de Glucoza, pentru ca pe Pompei este putin mai UliOr, 
pentru ca, va aduceti aminte, sau §titi, ca acolo este linia de tramvai ~i un 
spatiu destul de generos. Am inceput discutiile de Ia exproprieri. 
Exproprierile, Ia vremea respectiva, nefiind reglementate, de abia anul 
2011 reglementeaza Guvernul, erau Ia liber. Fiecare cerea cat vroia sa 
ceara. $i pe spatiul de expropriere erau ni§te sume de aproape 88 sau 
87, imi aduc eu aminte, de milioane de euro. Nu am avut ace~ti bani. 
Spunem clar, domnule, nu avem banii de expropriere, nu putem sa 
incepem .. . Tot acest lucru trebuia sa se petreaca, Ia statui juri~tilor, in 
felul urmator: anulata acea hotarare, abrogata acea hotarare §i data alta 
hotarare, cu spatiul nou de expropriere §i cu §tampila de utilitate publica . 

Doamna Consilier Nicolescu Cristina Elena 
Da. Tot ceea ce spuneti, imi permit sa completez lii insist, este 

foarte bine leg at de scaderea pretului li.a.m.d. Dar inainte ca ... aceste 
lucruri sunt reglementate de 255/201 0. insa trebuia sa declaram §i 
utilitatea publica, pentru ca directia dumneavoastra de specialitate ne 
anunta ca acea utilitate publica a incetat de drept. 

Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

Prin ce a incetat, doamna? 

Doamna Consilier Nicolescu Cristina Elena 
Prin efectul legii. Prin modificar a Legii ,JH. 255, care spune ca 

daca nu au fost demarate in imp de i'ani de zile lucrarile Ia Fabrica de 
Glucoza... .f. ( 



Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

Pai, nu v-am spus adineauri de ce nu au fost demarate? 

Doamna Consilier Nicolescu Cristina Elena 
Pai, nu, eu va spun ca ne anunta ca utilitatea publica a incetat de 

drept. De aceea noi trebuie sa ne asumam, printr-o hotarare, noi trebuie 
sa ne asumam ... 

Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

Este un act, care, daca nu a fost facut urmeaza sa il facem. 

Doamna Consilier Nicolescu Cristina Elena e Atata am vrut sa aduc Ia cuno~tinta ca ... 

Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

Problema, de trei ani de zile, comporta doua dimensiuni , doamna. 
Odata a fost tenacitatea in rautate, dar nu se face nimic, dar nu face 
Oprescu nimic, ~i a doua chestiune, a fost legata de partea de 
exproprieri. Eu vorbesc de 2010, 2011. Dupa 2012, nu ~tiu cine a speriat 
pe domnii consilieri general I ~~ le-a explicat ... pai, numai tu poti sa fii 
capul rautatHor . . . nu ~tiu cine le-a spus ca o sa li se faca de catre 
proprietari, plangere penal a ... deci nu erai tu. Pai uite, ca nu face nimeni 
nicio plangere penala, am restrans spatiul de expropriere, ba, fie vorba 
intra noi mie mi s-a parut ~~ ciudat cu cinci ... Tanta are prea putin acolo, 
fata de cat au bucateiele mai mici. Da, pentru ca primul gest cu care am e intrat a fost anularea hotararii de atunci. 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Doamna Nicolescu, e clar ca executivul a luat act de aceasta 

modificare legislativa ~~ va veni cu o propunere in acest sens catre 
Consiliul General. 

Doamna Consilier Nicolescu Cristina Elena 
Am inteles, dar altfel putem sa ne anulam toate demersurile, care, 

pan a Ia urma, sunt ~i legale, ~~ ... multumesc. 

Domnul Consilier Peptan Mihai 
Buna ziua, stimati colegi, domnule .primar general, vreau sa va 

aduc Ia cuno~tinta faptul ca Hojfrar~a nr. 276 a Consiliului General, din 
decembrie 2014, pana in aceri m6ment nu a fost pusa in aplicare de 
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c~tre aparatul de specialitate al primarului general. Este hotararea care 
reglementeaza functionarea !?i promovarea turismului in Bucure!?ti. in 
semn de protest, pentru ca aceast~ hotarare a Conslllului General nu a 
fast pus a inc~ in aplicare ~~ pentru ca se pare c~ nu conteaza sau ... 
hotararile Consiliului General. .. eu nu voi mai vota nicio hotarare de 
Consiliu General pan~ nu se va tine cant de ele. V~ multumesc. 

Domnul Sarin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

Domnule consilier ... stai, domnule, putin. 
Domnule consilier general, deci ... clar. in septembrie a inceput s~ 

se contureze ~~ a fast votat~ hot~rarea consiliului, da? Septembrie 2014. 
Problema mea este urmatoarea: au intervenit cele dou~ ... din astea ~~ 
acum, v-am explicat frumos, c~ nu pot s~ va a~ez bugetul pe care s~ il 
supun Consiliului General, decat Ia bugetul mare. Dar, avand in vedere 
ca aveti proiectia unor evenimente, pentru astea care sunt absolut 
rezonabile, am discutat inainte s~ incepem !?edinta s~ le a~ezati. La o 
cerere clara, din asta, sa le a!?ezati in bugetul provizoriu. Pierdem timpul. 

Deci v-a~ ruga sa stati §i sa votati. 

Domnul Consilier Peptan Mihal 
Domnule primar, ca ~~ orizont de timp, dac~ tot stam !?i tot nu se 

Tntampla, ajungem sa treaca §i luna aceasta, s~ treac~ §i luna februarie 

Domnul Sarin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

Ati pus o intrebare Ia care nu vreti sa auziti ri:lspunsul, pentru ca nu e o sa va faca pl~cere. Pai, ca orizont de timp, domnule consilier general, 
nu pot sa pronunt o data, pentru ca acum, in acest moment, problema 
mea este aceea legal~ de a a§eza cinci sute de milioane de euro, datoria 
bondurilor care se maturizeaza pe data de 1 iunie. $i cinci sute de 
milioane de euro inseamn~. domnule consilier, respectuos, doui:l 
miliarde §i jumatate. Bugetul primariei fiind de trei miliarde !?apte sute 
cincizeci. A~a scrie Ia lege. Exist~ o singur~ portit~ pe care incercam sa 
o deschidem in a~a tel incat ... da, e adevarat, dar nu ... a§a ca ce data 
sa va dau, domnule? in momentul cand stam de vorba nu fac altceva 
decat s~ pregi:ltesc rostogolirea acestor bond uri. Mo!?teniti:l . . . pierdem 
timpul. 

Domnul Consilier Fatu Gabriel _ . ~ 

Domnule primar gener~.f · 9mn:ure" prefect, stlmati colegi. .. 
domnule coleg, vorbe~te Lir;-OT~ ·· a microfon. Pai, dac~ tot nu incepem, 
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am zis sa vin ~i eu cu o problema. Nu este foarte mare, ~tiu ca o sa 
spuneti ca tara arde ~i baba se piaptana, dar ar fi un gest de minima 
reparatie pe deplin meritata pentru Consiliul General ~i ma refer Ia Arena 
Nationala. Administratorul, cand sunt meciuri sau evenimente, trimite 
catre Consiliul General, cate un loc pentru fiecare. Ei dau sute de locuri 
ca invitatii. Nu merge nimeni singur, toti avem o sotie, un sot. un copil. 
fnainte de meci parca suntem combinatori, da-mi-1 mie, colegule, acum, 
ti-l dau tie data viitoare. Este urat. Ori ne dau doua locuri Ia fiecare sa 
putem merge, sa apreciem un eveniment, ori sa nu ne mai dea. 
Multumesc. 

Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

Domnule consilier general, ~titi ca este o hotarare de consiliu, 55 
de bilete. Dar daca dumneavoastra doriti neaparat sa va dau doua, eu vi 
le dau. 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
lntram Ia ordinea de zi. Daca mai sunt propuneri? Nu sunt. O.K. 
Mai avem Inca o chestiune, o sa va rog pentru cei care au facut 

solicitari de luare de cuvant, va propun sa le acordam trei minute Ia 
sfar!iitul ordinii de zi. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 1 vot, abtineri? 2 
voturi. 

Mai sunt amendamente Ia ordinea de zi? Nu. 
Supun votului dumneavoastra ordinea de zi a acestei ~edinte. 
Cine este pentru? 5 voturi, lmpotriva? 16 voturi, abtineri? 12 voturi. 
Multumesc. Ordinea de zi nu a fost adoptata. 
Declar ~edinta inchisa. 

La ora 16,00 ~edinta Consiliului General al Municipiului Bucure~ti a 
fost declarata inchisa. 

PRE~EDINTE DE ~EDINTA, SECRETAR GENERAL AL 
r::;. . -Ml.INICIPIULUI BUCURE~TI, 

- Eduarp ,,~. ~d: Tama 
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